

## 【台 華 語 堂 報 告 事 項】

3/25/2018

1. 感謝大家來參加今天的宣教年會主日，特別歡迎講員 John Lo 帶給我們的信息，求神繼續帶領他前面服事的腳步，鼓勵所有弟兄姊妹，留下手上的宣教手冊，常在禱告中紀念並實際投入一項宣教事工，並留下來於共進午餐。若有任何建議與感動，請洽本教會各堂長老及牧者，下主日各項聚會將恢復為常態聚會。
2. 3/30(本週五) 受難日聯合禮拜 7:30pm 於大堂舉行 (語言：英 翻 華)，將有信息，默劇，聖餐，歡迎邀請新朋友參加，原各小組，聚會將暫停一次，謝謝大家合作！
3. 下主日(4/1)，台華語堂將由胡忠倫牧師証道，題目：「十架福音」(弗 2:11-18)，並有詩班復活節獻詩，敬請邀請您的朋友一起參加。
4. 為慶祝本教會 30 週年，將有免費全家福拍照計劃，拍照時間，4/9-4/12 進行，鼓勵直接上網登記：[www.efcirvine.org](http://www.efcirvine.org)，30 週年拍照活動(若人數超過六人，請登記兩個連接的時段)，參加拍照計劃的家庭/個人，將得到免費相片一張以及教會 30 週年相本，詳情請洽教會秘書 Micky 或 Kitty Yang。
5. 正道培育中心，蔡玉玲教授將於 4/20 (週五) - 4/22 (主日)在愛恩台福基督教會授課「從儀式到真誠：基督徒敬拜理論與實務」，本會已有 26 名報名，請預備心。尚未報名者，請儘速向楊兆隆執事或陳秀靜執事報名。3/16 以後報名者，學費\$ 96，4/10 以後\$140。
6. 愛恩第三期 Alpha course 生命啟發課程開始接受報名! 4/2-6/26 (每週二) 11:10 am - 1:10 pm，內容：觀賞影片、歡笑談天、享用午餐。邀請對象：VIP 貴賓「對基督基本信仰有興趣或疑問，或慕道友，或未受洗者」。本課程不收費，需要預先報名，報名截止日 3/27。請向梁繁妹 949-733-0117 報名。愛恩長春大學學員，可直接向註冊組楊枝美 630-779-0889 報名。
7. 徵求多名志工於受難節 (3/30)當天服務無家可歸者於 Midway City 的臨時住所，有意者請於週二前洽黃俊誠(714)388-8741
8. 雅歌團契將於 4/1 主日下午 1:30 邀請賈尤麗麗 醫師主講。講題是：“靈魂之窗-眼睛的保健與治療”，與君分享。會中並含有 Q&A。不分年齡，歡迎參加。並且歡迎慕道友/初信者及新朋友們，大家一起踴躍參加。敬備茶點聯誼互動。詳情請洽：陸恩廣 [jeffreyluca@gmail.com](mailto:jeffreyluca@gmail.com) 和 陳銘芬 [dianaluchen368@gmail.com](mailto:dianaluchen368@gmail.com) TEL: (949)680-9939
9. 請為董復琪於北伊拉克以及本會大專小組及於墨西哥的宣教服事代禱。
10. 陳炳中牧師將於 3/22-4/14 外出，其職務代理人 Kitty Yang。

### 【上週出席人數/奉獻收入】

上 週 出 席				上 週 奉 獻	
第一時段		第二時段		經常費	
台語崇拜	135	華語崇拜	124	建堂基金	
英語崇拜	86	1.5 G 崇拜	124	其他	
成人主日學	8	成人主日學	97	奉獻合計	
小學崇拜	79	小學主日學	29	EMCI 宣道	
3-6 歲 I	13	3-6 歲 II	35	崇拜人數合計	567
0-3 歲 I	6	0-3 歲 II	18	主日學人數合計	187
合計 I	327	合計 II	427	教師人數合計	26

## 1.5G Announcements

1. Welcome! 歡迎您! This week is joint Mission Sunday. Next Sunday 4/1 is Easter Sunday 復活節主日 (not joint 不是聯合禮拜), 1.5Gen service will resume meeting at MPR @ 11:10am, Alex Guo will be preaching an Easter message, please invite friends to join us for the celebration!
2. For mission offering 宣教奉獻, 請記得 remember to use EMCI (NOT EFCI)! Today we will be serving fried rice & vermicelli 炒飯&米粉 in the MPR for lunch.
3. This Friday 3/30 Good Friday Service 受難日禮拜 7:30-9pm @ Main Sanctuary. Language: Eng. translated to Chn.
4. 教會 30 週年, 免費全家福拍照 EFCI 30th anniv., free family portrait by professionals: 3/31 Sat (new date), 4/9-14, register time slot online: [www.efcirvine.org](http://www.efcirvine.org)
5. Pastor Benjamin & Sharon will be in Taiwan dealing with personal business 3/22-4/14. 職務代理人 Kitty Yang (Shepherding) & Elder Peter (Admin) will be his deputy in charge.
6. 復活節受洗或獻兒禮 If you are thinking about getting baptized or baby dedication on 4/15, please talk to Kitty Yang.
7. Please pray for Felicia Lin as she's serving in Northern Iraq till 4/1.
8. Basic Christianity Class 信仰基要真理班: 4/15-6/3. If you have not been through this class at EFCI, you are encouraged to join: every Sunday 9:30-10:45am at library.

## EM Announcements

1. To celebrate EFCI's 30th Year Anniversary, Free Family Portraits will be available for those who are interested in participating in the Church Photo Album! Professional Photographers will be available on the following dates at our church: (4/9-4/12/18). Those who choose to participate will receive a FREE 30<sup>TH</sup> ANNIVERSARY (8x10)" Picture & Photo Album! You can book your appointment online on our church website: <http://www.efci.org>. (If your family has over 6 members, please sign up for two appointment slots). For more details, please contact Secretary Micky Kao.
2. Our church EM Men's Group will meet on 3/28/18 for Tennis Night! (Our church EM Women's Group will not be meeting on 3/29/18).
3. EASTER BAPTISM SERVICE - Do you want to learn more about baptism? Please talk to Pastor KC to set up a 1-hour Bible Study to learn more about Baptism and whether or not you would like to participate in our next Baptism Ceremony on Easter Sunday April 1, at 3:30PM!
4. Join us for our Vacation Bible School, where kids will have fun while learning from the Bible July 30-August 3 from 9:30am-12:30pm. In this day and age, it's vital that we teach our children that the Bible is more than just a dusty book of stories. We need to show them God's Word connects to every area of our lives and is as relevant today as it was thousands of years ago. Registration begins in the lobby April 1st. Registration fee is \$30 in April, \$40 in May, \$50 in June. Ask us about sibling discounts! If you have any questions, please email Julia Hsu at missjuliale@yahoo.com.